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7 oktober 2019

Betreft: Toetsing in 2017 mogelijke verkoop deel MFA de Sprank aan beleidsplan Gebouwen 
2017

Geacht College,

Tijdens de ingelaste raadsvergadering op 1 oktober 2019 over de mogelijke verkoop van een
deel van MFA de Sprank / Gezondheidscentrum de Mortel heeft wethouder van Dijk in haar
eerste termijn gezegd dat de mogelijke verkoop niet is getoetst aan het Beleidsplan
gebouwen 2017 welke op 20 april 2017 door de raad is vastgesteld.

In haar 2e termijn veranderde de wethouder haar standpunt en stelde dat de mogelijke
verkoop van MFA de Sprank / Gezondheidscentrum wel in het jaar 2017 is getoetst aan het
Beleidsplan gebouwen 2017

De VVD heeft duidelijke signalen opgevangen waaruit wij opmaken dat deze toets in 2017
toch niet heeft plaatsgevonden. Wij vinden het belangrijk dat op dit punt duidelijkheid komt.
Wethouder van Dijk nam tijdens deze raadsvergadering de honneurs waar voor wethouder
de Ruiter die portefeuillehouder is op dit onderwerp. Wij kunnen ons dus voorstellen dat
wethouder van Dijk daarom niet alle ins en outs kent van dit dossier en tijdens de
raadsvergadering zich heeft (moeten) laten “adviseren” in haar antwoord.

De VVD wil de wethouder kans geven deze zaak verder te onderzoeken om zo de gevraagde 
duidelijkheid te krijgen op de vraag:

Is de mogelijke verkoop van een deel van MFA de Sprank = Gezondheidscentrum de Mortel
in het jaar 2017 wel of niet getoetst aan het Beleidsplan gebouwen 2017?

Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet.

Jan Vroomans
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Antwoord:
Ja, hierop is getoetst, maar omdat de gesprekken over verkoop eerder hebben 
plaatsgevonden is hier van afgeweken.
 


